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Rada Miejska w Kobylinie 

Protokół nr VII/2024 

 

VII Sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 28 listopada 2024 r. i odbyła 

się w Sali GOK przy Placu Andrzeja Glabera 1 w Kobylinie. 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:15 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. (Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego protokołu). 

 

Obecni: 

1. Iwona Bzodek 

2. Piotr Chlebowski 

3. Jarosław Eliasz 

4. Mirosław Flak 

5. Barbara Gościniak 

6. Łukasz Jarus 

7. Maciej Kmiecik 

8. Grzegorz Kreczmer 

9. Karol Kwiatkiewicz 

10. Aneta Pierzchała 

11. Leszek Poniatowski 

12. Michał Skupin 

13. Mikołaj Stanisławski 

14. Marcin Szumera 

15. Andrzej Wajdlejt 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli Burmistrz Kobylina Tomasz Lesiński, Zastępca Burmistrza 

Alicja Grzempowska, Sekretarz Gminy Przemysław Marcinek, Skarbnik Gminy Barbara 

Sławińska, oraz zaproszeni goście (listy obecności stanowią załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

Obradom przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Marcin 

Szumera. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Zapytania, wnioski i interpelacje radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

6. Stan ochrony środowiska na terenie Gminy Kobylin. 

7. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej         

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Kobylin na lata 2024-

2030, 

b) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 

Kobylin na lata 2024-2030, 

c) uchylającą uchwałę w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Kobylin 

d) w sprawie programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi 

oraz pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2025 rok 

e) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030 wraz           

z Prognozą oddziaływania na środowisko Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 

2024-2030, 

f) w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie 

Gminy Kobylin, 

g) zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu określającego zasady i tryb korzystania 

ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Kobylin, 

h) w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 

i) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 

– 2031. 

8. Wolne głosy i wnioski.    

9. Zakończenie. 
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1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Marcin Szumera, 

który powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie                  

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego           

14 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Przypomniał, że na podstawie przepisu art. 20 ust.1b ustawy o samorządzie gminnym obrady 

Rady Miejskiej w Kobylinie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. W związku z tym zwrócił się do obecnych z prośbą o zachowanie przepisów 

dotyczących ochrony danych osobowych podczas wypowiedzi. 

 

 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

WICEPRZEWODNICZĄCY poinformował, że zapoznał się z protokółem Nr VI/2024 z sesji 

w dniu 24 października 2024 r. i nie wnosi do jego treści żadnych uwag. Zapytał, czy ktoś            

z radnych ma uwagi do protokołu. Ponieważ nikt uwag nie zgłosił, zaproponował przyjęcie 

protokołu bez jego odczytania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 
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3. Zapytania, wnioski i interpelacje radnych. 

 

L. PONIATOWSKI zapytał Burmistrza o przyszłe funkcjonowanie ośrodka zdrowia. Odbył już 

z Burmistrzem rozmowę w tym zakresie, natomiast prosi o przekazanie porę słów 

mieszkańcom, bo są zainteresowani tym tematem. Wie, że Burmistrz zapraszał doktora na sesje, 

ale nie pasowały terminy, dlatego prosi o parę słów do mieszkańców na ten temat. 

BURMISTRZ odpowiedział, że ośrodek zdrowia normalnie funkcjonuje, normalnie przyjmuje. 

Czynione są starania mające na celu pozyskanie dodatkowych lekarzy, by ośrodek jeszcze 

sprawniej działał. Doktor Jarosław Konieczny, z którym rozmawiał dwa tygodnie temu, nie 

zgłaszał żadnych problemów ani utrudnień. Działalność Ośrodka zależy od podpisanych 

kontraktów z NFZ. Natomiast jeśli chodzi o rozwinięcie działalności czy większą ilość lekarzy,  

to zależy od kontraktów i od samych lekarzy. W całej Polsce brakuje lekarzy. Nie słyszał i nie 

miał żadnych sygnałów, żeby ośrodek nie działał, czy byłyby jakieś skargi na jego 

funkcjonowanie. 

L. PONIATOWSKI zapytał, czy w umowie zastrzeżono na jakie cele budynek ośrodka zdrowia 

może być wykorzystywany – gdyby właściciele chcieli go sprzedać, czy zmienić 

przeznaczenie. 

BURMISTRZ poinformował, że budynek był sprzedany na cele zdrowotne – do działalności 

typowo zdrowotnej. 

L. PONIATOWSKI zauważył, że seniorzy z Krotoszyna 70 plus mogą bezpłatnie korzystać       

z basenu „Wodnik” w Krotoszynie, ale tylko mieszkańcy miasta i gminy Krotoszyn. Zwrócił 

się z prośbą do Burmistrza, aby z odpowiednikami z całego Powiatu wyszedł z inicjatywą do 

Zarządu Wodnika o umożliwienie korzystania z basenu wszystkim seniorom 70 plus z całego 

powiatu 

BURMISTRZ stwierdził, że jeśli jest takie zapotrzebowanie, to nie widzi problemu by spotkać 

się z prezesem Centrum Sportu i Rekreacji Wodnik w Krotoszynie. Porozmawia jakie są 

możliwości – jest inny regulamin dla mieszkańców gminy Krotoszyn i inne zapisy dotyczące 

pozostałych osób. Zorientuje się jak wygląda sytuacja i przekaże informację. 

L. PONIATOWSKI zapytał o działania podejmowane przez Urząd Miejski w sprawie poprawy 

bezpieczeństwa pieszych przy przejściu przez most na ul. Krotoszyńskiej. Jeśli podejmowano 

takie działania, to prosi w ramach informacji publicznej o kserokopie dokumentów – zapytań          

i odpowiedzi.. 

BURMISTRZ odpowiedział, że wielokrotnie były kierowane pisma do Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie budowy kładki dla pieszych na ul. Krotoszyńskiej.         
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W swoich odpowiedziach Generalna Dyrekcja powoływała się na małe natężenie ruchu na tej 

ulicy – taki argument podawano też odnośnie przejścia dla pieszych z ul. Polnej. Kopie pism 

zostaną skserowane i dostarczone radnemu.  

 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

WICEPRZEWODNICZĄCY zauważył, że radni otrzymali Informację Przewodniczącego 

Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym, stanowiącą 

załącznik   nr 3 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

 

 

 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

 

WICEPRZEWODNICZĄCY zauważył, że radni otrzymali informację Burmistrza                           
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o działalności międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Zapytał, czy 

są pytania. 

Nikt pytań nie zgłosił. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

 

 

6. Stan ochrony środowiska na terenie Gminy Kobylin. 

 

Inspektor Wiesław Popiołek przedstawił Informacje o Stanie ochrony środowiska na terenie 

Gminy Kobylin, stanowiąca załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Zauważył, że 

szczegółowo informacja została przedstawiona na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. 

 

Głosowano w sprawie: 

Stan ochrony środowiska na terenie Gminy Kobylin. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

 

 

7. Podjęcie uchwał: 

 

 

a) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej                   

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Kobylin na lata 2024-2030 

 

SEKRETARZ przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej           

w Gminie Kobylin na lata 2024-2030. 

Konieczność opracowania Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej                             

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Kobylin wynika wprost z art. 6 

ust. 2 pkt 1 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu przemocy domowej. Program ma 

stanowić podstawę do realizacji stosunkowo trwałych wzorów interwencji społecznych, które 

będą podejmowane w ramach gminnego systemu przeciwdziałania przemocy domowej. 

Dokument wyznacza cele i działania, których wdrożenie powinno przyczynić się do 

zniwelowania problemu przemocy domowej oraz zminimalizowania jego skutków. 

WICEPRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały Nr VII/38/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 listopada 2024 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej                       

i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Kobylin na lata 2024-2030. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

b) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kobylin 

na lata 2024-2030, 

 

SEKRETARZ przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Kobylin na lata 2024-2030, 

Obowiązek podjęcia uchwały wynika z art. 17 ust. 1 pkt  1 ustawy z dnia 12 marca 2004r.                    

o pomocy społecznej, który wskazuje, że jednym z zadań gminy o charakterze obowiązkowym 

jest opracowanie i realizacja gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych ze 

szczególnym uwzględnieniem programów pomocy społecznej, profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i innych, których celem jest integracja osób i rodzin z grup 

szczególnego ryzyka. 

Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kobylin na lata 2024-2030 stanowi 

kompleksowy dokument wskazujący priorytety, cele oraz kierunki niezbędnych działań, jakie 

powinny zostać podjęte przez władze lokalne oraz instytucje i organizacje działające                      

w obszarze pomocy i integracji społecznej dla niwelowania występowania problemów 

społecznych, a tym samym zapobiegania występowania zjawiska jakim jest wykluczenie 

społeczne. 
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WICEPRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Nr VII/39/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 listopada 2024r. 

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Kobylin na 

lata 2024-2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

c) uchylającą uchwałę w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Kobylin 

 

ZASTĘPCA BURMISTRZA przedstawiła projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 
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wysokości, zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki na terenie Gminy Kobylin. 

Na podstawie art. 60 ust. 2 ustawy z dnia 4 lutego 2011 r. o opiece nad dziećmi w wieku do lat 

3, Rada Miejska w drodze uchwały określiła wysokość i zasady ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki. Ustawą z dnia 15 maja 2024 r. 

o wspieraniu rodziców w aktywności zawodowej oraz w wychowaniu dziecka „Aktywny 

rodzic” określono nowe warunki nabywania prawa do świadczeń wspierających rodziców oraz 

zasady ich przyznawania i wypłacania tych świadczeń. W katalogu świadczeń ustawy 

„Aktywny rodzic” znajduje się świadczenie „Aktywnie w żłobku”, które od 1 października 

2024 r. uprawnia rodziców dziecka uczęszczającego do żłobka do świadczenia w wysokości 

1500 zł miesięcznie na każde dziecko, a na dziecko z niepełnosprawnością w wysokości 

1900 zł miesięcznie. Świadczenie to będzie wypłacane organowi prowadzącemu  żłobek.           

W związku z tym, że od 1 października 2024 r. zostaje wprowadzone świadczenie „Aktywnie 

w żłobku” w wysokości 1 500 zł na każde dziecko, a Gmina na podstawie art. 60 ust. 1 i 2 

ustawy o opiece nad dziećmi do lat trzech w drodze uchwały posiada możliwość ustanowienia 

dotacji celowej lub jej uchylenia ze względu na przedstawione uzasadnienie, uchylenie 

wskazanej uchwały jest zasadne. 

WICEPRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Nr VII/40/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 listopada 2024r. 

uchylającą uchwałę w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Kobylin.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

 

d) w sprawie programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz 

pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok 

 

Inspektor WERONIKA SZYMCZAK przedstawiła projekt uchwały w sprawie programu 

współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz pozostałymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok. 

Wyjaśniła, że uchwała zostanie podjęta po raz drugi ze względu na korektę kwoty wynikającą 

z omyłki pisarskiej oraz uwzględnienia dodatkowych środków. W pierwotnej wersji uchwały 

planowana kwota wynosiła 57.800 zł, jednak z powodu omyłki pisarskiej wpisano  55.800 zł. 

W związku z dużym zainteresowaniem programem ze strony organizacji pozarządowych               

i przychylnością władz, udało się też znaleźć dodatkowe środki, co pozwoliło zwiększyć budżet 

programu do 68.800 zł.   

WICEPRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały Nr VII/41/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 listopada 2024r. 

w sprawie programu współpracy Gminy Kobylin z organizacjami pozarządowymi oraz 

pozostałymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

e) w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030 wraz z 

Prognozą oddziaływania na środowisko Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-

2030, 

 

Naczelnik ANITA DANIELCZYK przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030 wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko 

Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030. 

Strategia Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030 stanowi podstawę do zrównoważonego                             

i harmonijnego zarządzania przyszłością Gminy w perspektywie do roku 2030. Stanowi wizję 

rozwoju i scenariusz działań uwzględniający wszystkie aspekty życia i wyznacza kierunki dla 

procesów  i programów realizowanych w Gminie Kobylin w kolejnych latach. Analiza 

przeprowadzona w Prognozie umożliwia ocenę wpływu realizacji ustaleń Strategii Rozwoju 

Gminy Kobylin na lata 2024-2030 na środowisko. Ważnym elementem w pracach nad Strategią 

była partycypacja społeczna. Proces tworzenia Strategii poprzedzono analizą sytuacji 

społeczno-gospodarczej Gminy, którą pogłębiono podczas badania ankietowego 

przeprowadzonego w dniach od 19 września do 14 listopada 2023 roku.  
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Zgodnie z art. 6 ust. 6 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju, 

przeprowadzone zostały konsultacje społeczne nad projektem Strategii. W ramach konsultacji 

społecznych, interesariusze strategii rozwoju za pomocą formularzy uwag oraz podczas 

spotkania konsultacyjnego zgłaszać mogli swoje opinie i sugestie poprawek do projektu 

strategii. Na tej podstawie zostało przygotowane sprawozdanie z przebiegu i wyników 

Konsultacji, które zostało zamieszczone na stronie internetowej Urzędu.  

Następnie zgodnie z art. 10f ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

projekt Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030 został przedłożony Zarządowi 

Województwa Wielkopolskiego w celu wydania opinii dotyczącej sposobu uwzględnienia 

ustaleń i rekomendacji w zakresie kształtowania i prowadzenia polityki przestrzennej                    

w województwie określonych w Strategii rozwoju województwa wielkopolskiego do 2030 

roku. Zarząd Województwa Wielkopolskiego wydał opinię w zakresie sposobu uwzględnienia 

w projekcie Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030 ustaleń i rekomendacji 

dotyczących kształtowania i prowadzenia polityki przestrzennej  w województwie. 

Strategia Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030 została przedłożona Wielkopolskiemu 

Państwowemu Wojewódzkiemu Inspektorowi Sanitarnemu oraz Regionalnemu Dyrektorowi 

Ochrony Środowiska w Poznaniu celem uzgodnienia konieczności przeprowadzenia 

strategicznej oceny oddziaływania na środowisko Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 

2024-2030. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Poznaniu w piśmie z dnia 17 lipca 

2024 r. o sygn. WOO-III.410.345.2024.AM.1 uzgodnił konieczność przeprowadzenia 

strategicznej oceny oddziaływania na środowisko wraz z uzgodnieniem zakresu i stopnia 

szczegółowości informacji wymaganych w Prognozie oddziaływania na środowisko Strategii 

Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030. Wielkopolski Państwowy Wojewódzki Inspektor 

Sanitarny uzgodnił zakres i stopień szczegółowości informacji wymaganych w prognozie            

w piśmie z dnia 29 sierpnia 2024 r. o sygn. DN-ND.9011.846.2024. Na podstawie ww. 

uzgodnień oraz na podstawie art. 51 ust. 2 i art. 52 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 3 października 2008 

r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 

środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (Dz. U. z 2024 r., poz. 1112) została 

opracowana Prognoza oddziaływania na środowisko Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 

2024-2030. 

WICEPRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 
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G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Nr VII/42/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 listopada 2024r. 

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030 wraz z Prognozą 

oddziaływania na środowisko Strategii Rozwoju Gminy Kobylin na lata 2024-2030. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 

f) w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie 

Gminy Kobylin, 

 

Naczelnik ANITA DANIELCZYK przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyznaczenia 

obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Kobylin.  

Rewitalizacja stanowi kompleksowy oraz skoordynowany proces zintegrowanych działań na 

rzecz lokalnej społeczności, przestrzeni i gospodarki. Proces ten, skoncentrowany terytorialnie, 

ma na celu wyprowadzenie ze stanu kryzysowego obszarów zdegradowanych oraz poprawę 

jakości życia mieszkańców. Jednym z kluczowych założeń rewitalizacji jest partycypacja 
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społeczna zapewniająca aktywny udział interesariuszy rewitalizacji w procesie przygotowania, 

prowadzenia oraz oceny rewitalizacji. Podstawą działań interesariuszy jest gminny program 

rewitalizacji, który sporządzany jest dla obszarów zdegradowanych obejmujących obszary 

przewidziane do rewitalizacji. Zgodnie z art. 8 ust. 1 Ustawy o rewitalizacji, rada gminy 

wyznacza w drodze uchwały obszar zdegradowany i obszar rewitalizacji, którego granice 

wyznacza się na załączonej mapie wykonanej w skali co najmniej 1:5000.  

Dlatego też, działając na podstawie art. 8 ust. 1 Ustawy o rewitalizacji, Rada Miejska                      

w Kobylinie, w efekcie przeprowadzonych analiz, diagnoz oraz konsultacji społecznych, 

wyznacza obszar zdegradowany oraz obszar rewitalizacji. Wyznaczenie obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji umożliwi opracowanie kompleksowego i zgodnego         

z ustawodawstwem, Gminnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Kobylin, którego treść,         

w   tym przede wszystkim cele, kierunki i przedsięwzięcia rewitalizacyjne, a także system 

monitorowania i oceny programu, zapewni jego skuteczność i efektywność. Realizacja 

podstawowych i uzupełniających przedsięwzięć rewitalizacyjnych, przyczyni się do 

rozwiązania zdiagnozowanych zjawisk kryzysowych w sferze społecznej, a także związanych 

z nimi problemów występujących w sferze gospodarczej, środowiskowej, przestrzenno-

funkcjonalnej i technicznej, co przełoży się w sposób bezpośredni na podniesienie jakości życia 

mieszkańców. Niniejsza Uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego oraz 

obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Kobylin była poddana konsultacjom społecznym              

w dniach od 16 września do 21 października 2024 r., które obejmowały formy: zbierania uwag 

w postaci papierowej i elektronicznej za pomocą formularza, ankiety on-line oraz spotkania 

konsultacyjnego. 

WICEPRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 
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podjęcia uchwały Nr VII/43/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 listopada 2024r. 

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy 

Kobylin, 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

 

g) zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze 

świetlic wiejskich na terenie Gminy Kobylin, 

 

SEKRETARZ przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Kobylin. 

Zauważył, że w dniu 29 grudnia 2014 roku przez Radę Miejską w Kobylinie została podjęta 

Uchwała nr III/11/14 w sprawie regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic 

wiejskich na terenie Gminy Kobylin. Z § 2 ust. 4  wynika kto nieodpłatnie może korzystać                    

z świetlic wiejskich.  W § 2 ust. 4 proponuje się dodać pkt 6 o brzmieniu  „ prowadzący 

szkolenie dotyczące spraw obronnych, zarządzenia kryzysowego i obrony cywilnej. 

Wprowadzenie tego punktu podyktowane jest obecną sytuację geopolityczną, a zwłaszcza 

konfliktem zbrojnym między Rosją a Ukrainą, co też wpływa na bezpieczeństwo naszego kraju. 

Konflikt ten spowodował, że zwiększył się udział wojska polskiego w obronie kraju, a tym 

samym zwiększyła się ilość szkoleń i ćwiczeń. Szkolenia i ćwiczenia mogą odbywać się               

w każdej gminie. Na chwilę obecną Gmina Kobylin nie ma wyznaczonego obiektu do 

przeprowadzenia takich szkoleń lub ćwiczeń, a świetlice wiejskie mogą być takimi miejscami. 
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Ponadto w najbliższym czasie w życie wejdzie ustawa o ochronie ludności i obronie cywilnej,  

która będzie nakładać nowe obowiązki na samorządy gminne, m.in. będzie się to wiązać ze  

stworzeniem formacji obrony cywilnej, a tym samym prowadzenia szkoleń i ćwiczeń na terenie 

Gminy Kobylin. 

WICEPRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Nr VII/44/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 listopada 2024r. 

zmieniającą uchwałę w sprawie regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze 

świetlic wiejskich na terenie Gminy Kobylin. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 

h) w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024, 
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SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na 2024 

rok. 

WICEPRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Nr VII/45/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 listopada 2024r. 

w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 

i) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 

2031. 

 

 

SKARBNIK przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2031. 
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WICEPRZEWODNICZĄCY zapytał, czy są pytania. Ponieważ nikt pytań nie zgłosił poprosił 

przewodniczących komisji stałych o przedstawienie opinii komisji dotyczących projektu 

uchwały. 

G. KRECZMER poinformował, że Komisja Rewizyjna jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały – 5 za. 

M. SKUPIN poinformował, że Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały – 5 za. 

M. STANISŁAWSKI poinformował, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały - 4 za, 1 nieobecny. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały Nr VII/46/2024 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 28 listopada 2024r. 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylin na lata 2024 – 2031. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Iwona Bzodek, Jarosław Eliasz, Mirosław Flak, Barbara Gościniak, Łukasz Jarus, Maciej 

Kmiecik, Grzegorz Kreczmer, Karol Kwiatkiewicz, Aneta Pierzchała, Leszek Poniatowski, 

Michał Skupin, Mikołaj Stanisławski, Marcin Szumera, Andrzej Wajdlejt 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Chlebowski 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

 

8. Wolne głosy i wnioski. 

 

M. STANISŁAWSKI skierował pytanie do Kierownika Posterunku Policji w Kobylinie. Został 

zobligowany przez mieszkańców do zapytania, jak wygląda wykrywalność przestępczości 

narkotykowej w Gminie. Mówi się o tym, że w Kobylinie i Gminie „białe szaleństwo” robi 

furorę. Dilerzy i narkomani mają Eldorado. Przejrzał informacje przedstawiane Radzie 

Miejskiej przez Kierownika od 2017 roku, pod kątem przestępstw narkotykowych. W roku 

2017 wykryto 3 przestępstwa narkotykowe, w 2018 – 1, 2019 – nie było raportu ze względu na 
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Covid, 2020 – 5  z czego wydano 28 zarzutów, 2021 – 1, w roku 2022 i 2023 jak wynika                 

z raportu, nie było żadnego przestępstwa narkotykowego. Zapytał, jak to jest iż w Kobylinie 

nie wykrywa się takich przestępstw a ludzie aż huczą na ten temat. Poprosił o ustosunkowanie 

się do tego. 

Kierownik Posterunku Policji MARIUSZ POLNY stwierdził, że radny mówi iż wszyscy 

wiedzą, wskazują że jest Eldorado. Wiedzą, że gdzieś tam się rozprowadza narkotyki. Jeśli 

wiedzą, to zaprasza na Posterunek niech złożą zawiadomienie. Nie ma takich osób. Mówią 

radnym, ale nie mówią policji? Zapewnił, że cały czas jest prowadzone rozpoznanie, są też 

prowadzone czynności niejawne o których nie może mówić. Ostatnio jeden mieszkaniec 

Kobylina został zatrzymany przez inną jednostkę z pewną ilością narkotyków. To trudne 

sprawy. Nie jest tak, że idzie się i widzi, że ktoś rozprowadza narkotyki. On tego nie widzi -    

w sensie że jedzie i widzi - że stoją, Eldorado. Tak to przedstawiono, że niedługo tu będziemy 

mieć Kolumbię. Na pewno problem istnieje, jak w każdej gminie, powiecie, mieście. Zapewnił, 

że jednostki wymieniają się informacjami. Informacje są  przekazywane do Wydziału 

Kryminalnego Komendy Powiatowej, gdzie są policjanci zajmujący się typowo 

przestępczością narkotykową. 

M. STANISŁAWSKI nawiązał do stwierdzenia iż nikt nie zgłasza tych problemów. Osobiście 

rozmawiał z funkcjonariuszem Posterunku Policji w Kobylinie i sygnalizował mu taki problem. 

Policjant podjął jakieś czynności, ale najlepiej gdyby jeszcze mu załatwił numer telefonu, 

dokładny adres i najlepiej jeszcze z nim pojechał i powiedział o co chodzi. Były podjęte 

działania, ale potraktowane po macoszemu.  

Kiedy przeglądał informacje, zwrócił uwagę na statystykę dotycząca mandatów karnych                

i interwencji w naszej Gminie. W roku 2023 i 2022 była porównywalna liczba interwencji – 

296 i 297. Wystawionych mandatów karnych było 87, z czego 35 w ruchu drogowym. W 2022 

roku było wystawionych 106 mandatów  z czego 35 w ruchu drogowym. Natomiast w roku 

2021 wystawiono aż 400 mandatów z czego 53 w ruchu drogowym. Domyśla się, że to 

statystyka covidowa, gdzie covidowych mandatów jest 274. Liczba interwencji jest 

porównywalna a z roku na rok mandatów jest mniej. Stąd pytanie – czy faktycznie lepiej się 

dzieje w Gminie, czy jest mniejsza liczba godzin patrolowych. Bo też dysponuje takimi danymi 

i co roku Kierownik wpisywał liczbę godzin wypracowanych – w granicach 6600 do 7000 

godzin. Natomiast przez  ostatnie dwa lata nie zostało to podane, choć sygnalizował iż był 

problem z obsadzeniem wakatu. Stąd pytanie – czy po ostatniej rozmowie były zwiększone 

naciski, aby zwiększyć patrolowanie w mieście i gminie. Po rozmowie przez dwa tygodnie 

widział częściej radiowozy, dziś praktycznie są niewidoczne.    
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KIEROWNIK M. Polny stwierdził, że nie wszystkie interwencje kończą się mandatem, nie 

wszystko podlega karaniu mandatami. Cały czas boryka się z problemami kadrowymi. Na 

papierze ma 8 policjantów, ale fizycznie ich nie ma. W policji są braki, szkolą się nowi 

policjanci. Na posterunek miała przyjść policjantka, która ukończyła kurs 6-miesięczny. Ale 

zaraz po tym kursie pojechała do Warszawy na dalsze doskonalenie. Teoretycznie ma ją w 

wykazie, ale fizycznie jej nie ma. Jeden z policjantów dłużej przebywał na zwolnieniu 

chorobowym. W związku z czym został mu tylko jeden patrolowiec. Patrolowcy też prowadzą 

postępowania w sprawach o wykroczenia, tego nie można odsunąć, są tam określone terminy, 

których nie można przeciągać. Jest dużo kradzieży w marketach i przychodzi dużo nagrań – 

ostatnio 200 godzin do przejrzenia. Ale w międzyczasie są też inne czynności. Dlatego 

wspólnie z Kierownikiem Posterunku w Zdunach wystąpili z wnioskiem do Komendanta, żeby 

czynności w sprawach o wykroczenia, przeszły do Komendy. Wtedy będą mogli zwiększyć 

ilość patroli na mieście, ponieważ policjanci nie będą absorbowani tymi czynnościami. Może 

uda się z nowym rokiem to zrobić. Komendant to przemyśli, skonsultuje rozwiązania 

technicznie. Jeśli będzie zgoda, wtedy przerzuci policjantów do służby patrolowej. Policjanci 

są patrolowcami, ale wykonywali inne czynności. W Komendzie jest inaczej – są podziały            

i patrolowcy nie prowadzą żadnych wykroczeń – obsługują interwencje, ujawniają 

wykroczenia. Wiele godzin zajmuje też pisanie dokumentacji. A skoro teraz miał  tylko jednego 

młodego policjanta, który cały czas się uczy, to musiał z nim być cały czas. Pracuje nad tym, 

by było lepiej i czeka na decyzje Komendanta, który uzgodni ten temat z Naczelnikiem, gdy 

ten wróci z dłuższego zwolnienia. Ma nadzieję, że pozytywnie to zostanie załatwione i wtedy 

tych patroli będzie więcej. 

M. STANISŁAWSKI poprosił w imieniu mieszkańców o zwrócenie uwagi na przestępczość 

narkotykową w naszej Gminie, bo jest dużo sygnałów w tym temacie. To ogromna prośba od 

społeczeństwa.  

KIEROWNIK M. Polny poprosił, by jeśli radni posiadają jakąś wiedzę, żeby przyszli do niego 

– jeśli ktoś nie zajął się sprawą tak jak powinien, czy nie przekazał dalej. Można zgłosić 

zawiadomienie. Jeśli ktoś się boi – jest Krajowa Mapa Zagrożeń Bezpieczeństwa i można na 

niej zaznaczyć, że np. w tym miejscu gromadzi się młodzież i rozprowadza środki odurzające, 

można określić dni. Zachęcił, żeby to zobaczyć i zaznaczyć. Policja jest wtedy zobligowana do 

weryfikacji tej informacji. Jeśli nie, to zaprasza do siebie.   

M. STANISŁAWSKI stwierdził, że gdyby był przestępcą narkotykowym to by nie siedział        

w jednym miejscu i nie czekał aż ktoś zaznaczy na mapie. Uważa, że wzmożone patrole 
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pomogą. Zapytał, czy skoro nie ma u nas na Posterunku policjantów, to nie można się 

posiłkować patrolami z Krotoszyna.  

KIEROWNIK M. Polny zauważył, że być może można, ale to nie jest tak, że może sobie o to 

zawnioskować. W Krotoszynie też mają swoje problemy. Policjanci będą, czeka na policjantkę, 

która ma ukończyć szkolenie i na początku lutego powinna rozpocząć pracę na posterunku. 

Wszystko się jeszcze może zmienić w roszadach personalnych. Radny mówi, że mieszkańcy 

wiedzą. Jak wiedzą, to chyba wiedza kto. To prosi, żeby mu taka wiedze przekazać.  

A.WAJDLEJT podkreślił, by Kierownik jako mieszkaniec Kobylina nie udawał, że nie wie         

o narkotykach w Kobylinie. Wszędzie się o tym mówi. Podobnie jest z patrolowaniem. Zwracał 

uwagę na sesji, że nie ma patroli i tak cały czas jest. Niech Kierownik się nie usprawiedliwia, 

że akurat ktoś jest na szkoleniu. Ludzie nie widzą patroli. A Kierownik mówi, że nie wie               

o narkotykach – wszędzie się o tym mówi.  

KIEROWNIK M. Polny stwierdził, że ma wiedzę i niech radny nie mówi czego on nie wie          

a co wie. Bo on też nie mówi radnemu co on wie a czego nie wie. Radny Wajdlejt słucha z boku 

jakichś informacji, często niesprawdzonych, nie mających pokrycia w rzeczywistości.  

A.WAJDLEJT podkreślił, że po to jest policja, by sprawdzić te informacje.  

KIEROWNIK M. Polny zwrócił uwagę, że informacje są sprawdzane, ale są to operacyjne 

czynności.  

A, WAJDLEJT powiedział, że nie ma żadnych efektów. 

M.POLNY zapytał, skąd radny to wie. Mówił, że niedawno zatrzymano mieszkańca Kobylina. 

To nie jest tak, że już jadą i zatrzymują bo ktoś coś powiedział. Można sobie narobić 

problemów, dlatego muszą być dowody. 

A. WAJDLEJT zauważył, że ta sytuacja trwa już od dłuższego czasu.  

KIEROWNIK M. Polny stwierdził, że skoro radny ma wiedzę, to zaprasza na Posterunek. Nie 

przyszedł, nic nie powiedział. Teraz nie może mówić o czynnościach operacyjnych, które są 

prowadzone przez policję.  

A.WAJDLEJT powiedział, że na ostatnim posiedzeniu komisji dużo rozmawiano                              

o zaśmiecaniu Kobylina, składaniu śmieci w miejscach nielegalnych. Zapytał, ile mandatów 

nałożono za zaśmiecanie Kobylina. 

KIEROWNIK M. Polny odpowiedział, że nie wie. Musiałby to sprawdzić. 

A.WAJDLEJT poprosił o przygotowanie takiej informacji. 

B. GOŚCINIAK odniosła się do statystyk. Pamięta szaleństwo policji, która przyjechała spoza 

Gminy i nakładała mandaty. Nałożyli wtedy bardzo dużo mandatów. Pamięta złość ludzi, 

którzy te mandaty płacili – że nie przechodzili przez przejście, że ktoś jechał rowerem.  Bardzo 
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szybko można narobić statystyk – ona nie chciałby takiej sytuacji, że będzie się bała zrobić 

krok. Kobylin jest małą miejscowością a zagrożenie w ruchu drogowym raczej jest tam, gdzie 

jest duża prędkość. Też ma wzgląd na wypadki. Sama prowadzi dochodzenie w sprawie śmieci, 

które w Kuklinowie zamiast do kontenera wkładane są obok. Mieszka naprzeciwko                           

i mieszkańcy nie mogą sobie z tym poradzić. Boi się szaleństwa mandatowego – że Kierownik 

pójdzie i powie, że jest za mało i za chwilę nam pokażą, że statystycznie wykrywalność jest 

dobra . 

M. STANISŁAWSKI stwierdził, że nie chodzi o karanie ludzi, tylko o patrolowanie i szukanie. 

Jeśli jest ktoś winny, wiadomo iż trzeba go ukarać mandatem. Ale jeśli policjant nie patroluje, 

nie chodzi i nie sprawdza, to on nie widzi czy coś się dzieje i dlatego mandatu nie ma. Nie 

trzeba karać mandatem - w statystykach są też pouczenia i również funkcjonariusze stosują 

pouczenia. Nie zawsze trzeba karać mandatem. Ale jeśli będzie patrol, to w przypadku 

zaśmiecania mogą upomnieć raz i drugi. Jeśli to nie zadziała, to nałożyć mandat i wtedy może 

się ludzie opamiętają. Jeśli nie ma nad tym kontroli, to będzie się przez cały czas tak działo.  

 KIEROWNIK M. Polny powtórzył, że jeśli radni mają wiedzę, to prosi o telefon, przyjście do 

niego – zaprasza. 

M. STANISŁAWSKI podkreślił, że za chwile będzie trzeba założyć straż miejską, albo jakichś 

sygnalistów. Zapytał po co policjanci na Posterunku. Ponieważ wychodzi na to, ze najlepiej, 

żeby każdy przyniósł gotowe informacje i później spić śmietankę. Poprosił, by nie traktować 

tego jako atak, tylko przekazuje to co mieszkańcy mówią radnym i z tego co wie, policjantom 

tez. Nawet jeżdżą na posterunek, ponieważ patroli spotkać nie mogą. I może tu jest błąd, że nie 

mogą zasygnalizować, bo nie ma patrolu.  

WIECEPRZEWODNICZĄCY podsumował, że radny wnioskuje do Kierownika o zwiększenie 

patroli w mieście i gminie.  

M. STANISŁAWSKI potwierdził. Poprosił jeszcze o zwrócenie uwagi na przestępczość 

narkotykową.   

A.WAJDLEJT stwierdził, że Kierownik potrafi tylko powiedzieć, że jak nie znacie policjantów 

to sobie sprawdźcie w internecie. A w temacie narkotyków – przyjdźcie i mi powiedźcie. 

 

 

9. Zakończenie. 
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Po wyczerpaniu porządku obrad  sesję Rady Miejskiej w Kobylinie zakończono o godzinie 

9.15. 

 

 

Protokółowała :                                                                            Przewodniczył :                                                            

Magdalena Nowakowska                                                            Wiceprzewodniczący 

           inspektor                                                                            Rady Miejskiej                                            

                                                                                                     Marcin Szumera 

   

 


